



REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE I HF. KILDEMOSEGÅRD.

	Dato	D. 4. april 2024 kl. 19
	Til stede	Karsten Ørsted (KØ), Gitte Nielsen (GN), Vibeke Rønn (VR), Morten Melander (MM), Janne Andreasen (JA), Martin Skalander (MS)
	Afbud	Maj-Britt Bendiksen (MB)
	Beslutningsdygtig	Ja
	Dagsorden:	
1.	Velkomst og ordstyrer vælges.	MM byder velkommen.
2.	Økonomi	Der er lavet nye kontingent opkrævninger efter generalforsamlingen.
3.	Opfølgning af interne sager.	To interne sager vendes.
4.	Vurderinger.	Vi har 4 kommende vurderinger. MM kontakter lejere og aftaler tid til opmåling af haverne.
5.	Rep. Møde i kredsen.	Der er repræsentantskabsmøde i kredsen d. 24/4. Vi deltager i mødet. Det er det eneste møde, vi har været indkaldt til det seneste år.
6.	Læbælterne	Vi gennemgår de tilbud vi har fået på beskæring af læbælterne. VR kontakter Strandens hus og have for at høre om højde på beskæring. Hvis tilbuddet stadig holder, vælges det. Vi vender kort, hvornår det vil være hensigtsmæssigt at starte beskæringen.
7.	Kompost/ Bålplads	Bålpladsen åbnes MM, KØ og MS mødes og snakker om kompostbunken. Vi spørger Lasse Yssing (LY) om skiftning af dæksel, der er revnet.
8.	Regning fra kredsen	Forbundets vurderingsmand har kontaktet MM og er rigtig ked af situationen. Forbundets regnskabsafdeling har stadig ikke svaret angående fakturaerne fra vurderinger i juni 2023.
9.	Vandåbning/haner	Vi spørger LY, om vi kan få varslet vandåbningen tidligere, så vi har mulighed for at afholde arrangement og planlægge vandåbningsdagen. I år fik vi ingen mail, selvom hanerne var sat i brønden. <u>Evaluering af vandåbning:</u> Der var ikke ret mange lejere med til vandåbning i år, trods opfordring. Der plejer at være flere ude at hjælpe den dag. Vi varsler tidligere om at lukke hanerne i haverne næste år - senest 14 dage før, så alle kan nå det. Der er rigtig mange forskellige løsninger på vandposterne rundt omkring i haverne, der besværliggør vandåbningen, da det er umuligt at se om der er lukket for vandet. Vi vender kort, hvad vi kan gøre fremadrettet og snakker om at stille forslag til generalforsamlingen om påbud af en hovedhane på vandposten, så vi kan se at hovedhanen er lukket.
10.	Overfladevand/Lasse Yssing	MM sender oversigt over drænen til LY og rykker for oprensning af drænen. Vi overvejer en arbejdsgruppe, når vi har fået svar fra LY.
11.	Ekstra ordinær GF	Vi indkalder til ekstra ordinærgeneralforsamling d. 1/9 angående kolonihaveforbundet, i stedet for en arbejdsdag. Vi undersøger med telt. Vi snakker om at afprøve tilmelding og oplæg med tid denne gang.

12.	Opfølgning på besigtigelser	Opfølgning på efterårets besigtigelser gennemgås.
13.	Indkomne mails.	<u>Mail angående loppemarked</u> : GN svarer.
13.	Evt.	<u>Tal til trailerplader</u> : MM tjekker op på det. <u>Torben fra Køge Kommune ang. samletanke</u> : MM samler op på korrespondance. <u>Containerrul</u> : Kører som det plejer – der skal sættes nye sedler på containeren.
	Næste møde:	D. 11/4 2024.